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30 January 2020 

 

Message from HKOTA Chairperson 

Dear fellow OTs,  

 

Regarding recurrent inquiries from members, HKOTA would like to clarify 

that we have NOT joined any declaration from any party. 

 

HKOTA aims for professional development and unity.  HKOTA is concerned 

about all fellow OTs' safety and health while they are providing their service in the 

frontier, including hospital and community settings.  We encourage all OTs to 

uphold our professional motto-patient's benefit as our priority.  Please do keep an 

eye on fellow workers' needs, support and take care of each other! If you have any 

concern or worry, please email to hkotachair@gmail.com 

 

May ALL of us stay HEALTHY, Happy New Year! 

 

香港職業治療學會會長的話 

 

致各位職業治療師,  

 

香港職業治療學會就多名會員查詢有關於網上流傳的聯署作出澄清：本會

並沒有參與任何組織的任何聯署。本會一直致力業界的專業發展及團結。本會

對所有職業治療師於前線，如：醫院、社區，提供醫護服務時的職業健康及安

全表達關切及關注。 本會鼓勵所有職業治療師繼續持守以服務對象的福祉為

首要考慮的專業精神，並持續關心各同事的需要，予以支持及彼此關顧！如有

查詢及疑問，歡迎電郵至 hkotachair@gmail.com與本人聯絡。 

 

敬祝各位身體健康、新年快樂！ 

 

Yours Faithfully,   

 
Stella CHENG (Ms.) 鄭慧慈 
Chairperson 
Hong Kong Occupational Therapy Association  


